
Til Transportudvalget og partilederne i Togfonden. 
Inden man vedtager at igangsætte Togfondens 2. del for at vedtage en ny infrastrukturplan, bør 
dette debatindlæg læses:  
 

Man laver vel jernbaner for at få passagerer? 
http://www.tisetweb.dk/PDF/Man%20laver%20vel%20jernbaner%20for%20at%20faa%20passagerer

_11_11_19.pdf  

 

(Uddrag)  

Vil man i fremtiden køre med flere halv- eller heltomme tog på de nye og gamle jernbane-

strækninger – for passagererne er der ikke?  

Banedanmark trænger i den grad til at få ”støvet” deres beregningsmodeller af, så modellerne 

kommer til at svare til virkeligheden, ellers bruger vi alt for mange skattekroner på ”ønskeprojekter”. 

Banedanmarks ønskeprojekt for Hovedgård-Hasselager koster 3,7 milliarder. 

Hvor længe skal politikerne stå på mål for fejlslagne jernbaneprojekter? 
  

Man skal også lige huske at bruge den menneskelige sans, der hedder ”sund fornuft”, så der ikke går 

”Komiske Ali” i det. 

 

Med venlig hilsen 

Jørgen Christensen 

Tisetvej 24 

8355 Solbjerg 
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